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VR 20 056 Raad 15-12 Toezegging van burgemeester Verkerk aan mevrouw 
Alberts (GroenLinks) om voor de inhoudelijke 
beantwoording van de artikel 44 vraag VR 20 056 
deze terug te nemen naar het college om binnen 
enkele maanden inhoudelijk antwoord te geven.  

Bas Verkerk Staat onder de 
aandacht.  

Voetgangerstu
nnel en 
herinrichting 
Geesbrugweg 
combineren

Raad 15-12 Wethouder Lugthart zegt toe om met wethouder Van 
der Laar te kijken of het technisch mogelijk is om 
het project voetgangerstunnel Herenstraat 
gecombineerd kan worden met herinrichting van de 
Geestbrugweg (eventueel met vertraging van de 
voetgangerstunnel, zodat het gebied niet twee keer 
open ligt). Waarbij zorgvuldige participatie van 
ondernemers en bewoners alvast wordt opgestart. 

Bjorn Lugthart 
(en Armand 
van de Laar)

Voorstel afvoeren.
Ambtelijk is hier 
aandacht voor bij de 
verdere uitwerking van 
de planvorming. Bij 
behandeling van 
raadsbesluit tot 
afsluiten 
voetgangerstunnel in de 
raad van 30 maart volgt 
informatie over de 
haalbaarheid en 
fasering.

Voetgangerstu
nnel 
Herenstraat

Raad 15-12 Wethouder Lugthart komt terug op de vraag van 
mevrouw Woudstra (D66) t.a.v. de grondwaterpomp. 

Bjorn Lugthart Voorstel afvoeren.

Is afgedaan
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Vrijwilligers Raad 15-12 Wethouder Besteman zegt aan de heer Veerman 
(D66) toe om vanaf januari aan de slag te gaan om 
extra vrijwilligers te werven. 

Johanna 
Besteman

Inclusiviteit en 
sticker in 
welzijnsnota

Raad 15-12 Het signaal t.a.v. het brede gesprek over inclusiviteit 
en de zorg over de sticker neemt wethouder 
Besteman mee richting de coalitie. Bij onvoldoende 
draagvlak voor de sticker zal die niet worden 
toegepast. 

Johanna 
Besteman

Naamgeving 
groeifonds

Raad 15-12 Wethouder Keus zegt toe om na te denken over een 
betere naam voor het Groeifonds Rijswijk. 

Jeffrey Keus

Corona-fonds Raad 15-12 Wethouder Keus zegt de heer Van der Meij (GBR) toe 
om het pleidooi voor het oprichten van een Corona-
fonds mee te nemen naar het college. 

Jeffrey Keus

update 
culturele 
instellingen

Raad 15-12 In het Forum van januari zal wethouder Besteman 
een update geven van de stand van zaken van 
culturele instellingen in verband met Corona. 

Johanna 
Besteman

Voorstel afvoeren, staat 
op de agenda Forum 
19-1

Dieren voeren Raad 15-12 Burgemeester Verkerk zegt toe aan de heer El 
Majjaoui (CDA) dat er binnenkort borden geplaatst 
worden met het verbod om dieren te voeren 

Bas Verkerk Vraag is uitgezet in de 
organisatie. 

Soft vs 
harddrugs

Raad 15-12 Burgemeester Verkerk houdt het verzoek om te 
kijken naar het verschil tussen soft- en harddrugs 
(GroenLinks) aan en wil kijken hoe er landelijk naar 
wordt gekeken. 

Bas Verkerk Vraag wordt bewaakt 
door juridische zaken. 

Gesprek 
handhaving

Raad 15-12 Burgemeester Verkerk zegt toe om binnen drie 
maanden een gesprek met de raad en handhaving in 

Bas Verkerk Verzoek om een 
bijeenkomst te 



Titel Agendapunt Toezegging Portefeuillehou
der

Deadline Stand van zaken

te plannen om te spreken over werkdruk, de manier 
waarop gewerkt moet worden en het element wat 
het al dan niet weglaten van artikel 2:45 in de APV 
oplevert. 

organiseren is uitgezet 
bij handhaving

Motie snappen 
of schrappen

Forum Stad 3-
12

Wethouder Bentvelzen zegt toe om een 
overzicht/lijst aan te leveren van te schrappen 
regels inzake Zorg/ Wmo die al waren vastgesteld 
en bij de uitvoering Wmo ook cliënten te betrekken 
bij evaluatie.

Larissa 
Bentvelzen

Vraag is uitgezet in de 
organisatie

IB 20 157 Forum 
Samenleving 
1-12

Wethouder Lugthart zoekt op verzoek van de heer 
Kruger uit of er een kwijtscheldingsregeling is bij de 
KNVB

Björn Lugthart 5-12-
2020

Voorstel afvoeren

Is afgedaan
Overschrijding 
kosten 
jeugdzorg

Forum 
Samenleving 
1-12

Zodra er meer bekend is over de verwachte extra 
stijging van overschrijding van kosten Jeugdzorg 
wordt dit gedeeld met de raad

Larissa 
Bentvelzen

Voorstel afvoeren
Informatie is gedeeld 
middels IB 20 175

Motie RB Van 
Zweedenhal

Forum 
Samenleving 
1-12

Reactie op de motie w.b. de Van Zweedenhal komt 
begin 2021, hierin wordt meegenomen de oude 
Brandweerkazerne.

Johanna 
Besteman

Stand van zaken volgt 
begin 2021

Raadsvoorstel 
revitalisatie 
Snijdersschool

Forum 
Samenleving 
1-12

Wethouder Besteman zegt t.a.v. het raadsvoorstel 
revitalisatie Snijdersschool het volgende toe: 

- Om erop terug te komen of er in de 
prognoses voor afname bewegingsonderwijs 
bij Ares rekening is gehouden met de extra 
leerlingen bij Snijdersschool 

Johanna 
Besteman

Voorstel: afvoeren
Raadsvoorstel 
revitalisatie is 
behandeld in raad 15 
december 2020
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- Leerlingaantallen leerlingen vanuit 
buurgemeenten zullen nogmaals worden 
gedeeld. 

- Delen van de bijlagen bij de bijlage
- Bevestiging of er in de begroting budget is 

vrijgemaakt voor de revitalisatie. 
- Met mevrouw Jansen kijken naar de 

parkeerdruk en buitenruimte bij de school.

Informatie w.b. 
leerlingaantallen, 
bijlagen en bevestiging 
budget is gepubliceerd 
op ibabs.

Brede 
Welzijnsnota

Forum 
Samenleving 
1-12

Wethouder Besteman zegt t.a.v. Brede Welzijnsnota 
toe: 

- Checken volgorde uitsturen van persbericht 
voor informeren raad over raadsvoorstel

- Onderwerp inclusie en weerbaarheid onder 
de aandacht brengen bij de coalitie 

- Delen van uitkomsten met de Raad van de 
halfjaarlijkse signaleringsgesprek met 
kerncoalitie w.b. toetsing plan en effect

- Het opnemen van een paragraaf welzijn in 
andere beleidsnota’s met een positief advies 
mee te nemen in het college

- Zodra het weer kan (na Corona) zal de 
communicatie ook fysiek plaats vinden (p. 
26)

- Paragraaf Corona toevoegen aan 
uitvoeringsagenda

Johanna 
Besteman

Voorstel: afvoeren

Raadsvoorstel Brede 
Welzijnsnota is 
vastgesteld in raad van 
15 december 2020
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Zienswijze 
tweede 
begrotingswijz
iging GR GGD 
en VT

Forum 
Samenleving 
1-12

Wethouder Lugthart zegt toe de zienswijze te 
wijzigen conform bespreking Forum Samenleving 

Björn Lugthart Voorstel afvoeren
Gewijzigde zienswijze is 
vastgesteld in raad van 
15 december 2020

Raadsvoorstel 
beslistermijn 
schuldhulpverl
ening

Forum 
Samenleving 
1-12

Wethouder Bentvelzen zegt n.a.v. verzoek van 
mevrouw Koopman toe een presentatie te willen 
geven over de wetswijzigingen m.b.t. brede 
schulden aanpak aan de werkgroep sociaal domein. 

Larissa 
Bentvelzen

Voorstel afvoeren
Presentatie is gepland 
op 16 februari 2021, 
voorafgaand aan Forum 
Samenleving

Raadsvoorstel 
beslistermijn 
schuldhulpverl
ening

Forum 
Samenleving 
1-12

Wethouder Bentvelzen zegt toe terug te komen op 
de gemiddelde termijn nu w.b. beslistermijn 
schuldhulpverlening. 

Larissa 
Bentvelzen

Voorstel afvoeren
Reactie is 
teruggekoppeld op 
ibabs

Stand van 
zaken 
sportclubs

Forum 
Samenleving 
1-12

Wethouder Lugthart zegt de heer Sleddering toe om 
een overzicht te sturen stand van zaken van 
sportclubs (n.a.v. IB 20 157)

Björn Lugthart

Open einde-
regelingen 
sociaal 
domein

Raadsvergaderi
ng 3 + 5-11-
2020

Het college is bereid om het systeem van 
uitgavenplafonds, respectievelijke instrumenten die 
daarbij horen met het oog op kwaliteit en 
zorglevering, mee te nemen als onderdeel van het 
plan van aanpak en te laten zien waar het college 
mee bezig is. 

Jeffrey Keus Voorstel afvoeren
In het Actieplan 
Jeugdzorg en WMO heeft 
dit een plek gekregen. 
Zie de volgende 
onderdelen van het 
actieplan:



Titel Agendapunt Toezegging Portefeuillehou
der

Deadline Stand van zaken

Pag. 27-29, Pag. 34-42
en Pag. 43

Rijswijk 
Regelrecht

Raadsvergaderi
ng 3 + 5-11-
2020

Het college is bereid om met Groot Rijswijk te 
praten n.a.v. motie heroverwegen bezuiniging 
Rijswijk Regelrecht. 

Bas Verkerk Gesprek met uitgever 
van Groot Rijswijk heeft 
plaatsgevonden en 
afgesproken is dat de 
gemeente de 1e helft 
van 2021 doorgaat met 
de wekelijkse 
gemeentepagina en 
coronapagina. In Q2 
moet besluit worden 
genomen over hoe 
verder na 1 juli. 

Wandelpad 
Rijswijk-
Buiten

Raadsvergaderi
ng 3 + 5-11-
2020

Een wandelpad van Rijswijk-Buiten naar het 
winkelcentrum In de Bogaard neemt de wethouder 
mee bij de verkenningen bij de herinrichting van de 
Prinses Beatrixlaan.

Björn Lugthart Voorstel afvoeren.
Onderwerp van de 
voetgangersverbinding 
is meegenomen in het 
uit te werken 
“programma van eisen” 
voor het definitief 
ontwerp van de BVB. 
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RedLions Raadsvergaderi
ng 3 + 5-11-
2020

De wethouder is in gesprek met Red Lions i.vm. 
behoefte aan velden en verlichting en de vraag wat 
mogelijk is.

Björn Lugthart Raadsvoorstel is in de 
maak. Naar verwachting 
wordt dit tijdens het 
Forum in maart 2021 
behandeld

Actieplan 
Sociaal 
Domein

Raadsvergaderi
ng 3 + 5-11-
2020

De wethouder neemt de aandachtspunten gevolgen 
voor vroegsignalering en preventie mee m.b.t. het 
actieplan sociaal domein. 

Larissa 
Bentvelzen

Voorstel afvoeren. 
Actieplan Jeugd en Wmo 
is eind december 2020 
naar de raad gestuurd.

Kadernota 
armoedebeleid

Raadsvergaderi
ng 3 + 5-11-
2020

De wethouder laat nog weten wanneer de kadernota 
armoedebeleid exact wordt opgeleverd. 

Larissa 
Bentvelzen

Voorstel afvoeren
De Kadernota 
Armoedebeleid wordt 
eind mei naar de raad 
gestuurd – ter 
behandeling van de raad 
van 22 juni 

Grip op 
energieverbrui
k

Raadsvergaderi
ng 3 + 5-11-
2020

De wethouder komt in de eerste 
voortgangsrapportage terug op het energieverbruik 
van de gemeente. 

Jeffrey Keus De eerst volgende 
voortgangsrapportage 
zal in maart 2021 aan 
de raad worden 
gestuurd.
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Leefbaarheid Raadsvergaderi
ng 3 + 5-11-
2020

De wethouder gaat kijken hoe de leefbaarheid kan 
worden gemeten en neemt dit mee als we dat 
programma verstedelijking wat aansturen meer naar 
maatregelen voor de leefbaarheid

Armand v.d. 
Laar

Bekeken zal worden in 
hoeverre het instrument 
van de Leefbaarheids 
Effect Rapportage (LER) 
gebruikt kan worden bij 
toekomstige grotere 
(gebieds)ontwikkelingen

Glasvezel Raadsvergaderi
ng 3 + 5-11-
2020

De wethouder werkt met de aanbieders aan 
glasvezel in Rijswijk en komt snel met een 
raadsinformatiebrief waar ook reflectie wordt 
opgenomen t.a.v. het opknippen van Rijswijk, 
waardoor delen van Rijswijk minder aantrekkelijk 
worden voor aanbieders (opmerking ACM). 

Armand v.d. 
Laar

Voorstel afvoeren
Zie IB 20 174

Handhaving Raadsvergaderi
ng 3 + 5-11-
2020

Er wordt gekeken of, zoals CDA voorstelt, 
werkzoekenden op vrijwillige basis kunnen worden 
ingezet bij toezicht op straat. In bijv. bestrijding van 
het illegaal storten van afval. 

Bas Verkerk Vraag wordt uitgezet bij 
handhaving. 

Huis van de 
Stad

Raadsvergaderi
ng 3 + 5-11-
2020

Een managementsamenvatting t.a.v. informatie die 
openbaar is/beschikbaar gesteld kan worden t.a.v. 
Huis van de Stad wordt morgen verstuurd aan de 
raad.

Björn Lugthart Voorstel afvoeren. 
Deze is afgedaan

Opschoning 
park 
Schoonoord

Raadsvergaderi
ng 6-10-2020

De wethouder wil met de heer Weterings en met 
betrekking van buurtpreventie op pad om te kijken 
of park Schoonoord kan worden opgeschoond en 
hoe het park aantrekkelijker en vooral schoner 
gemaakt kan worden. Voordat er overgegaan wordt 

Armand v.d. 
Laar
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tot het snoeien van bosschages moet er wel een 
oordeel zijn over de waarde van de biodiversiteit, 
bijvoorbeeld aanwezigheid van egels e.d. 

Raadsvoorstel 
Comm. voor 
de media

Raadsvergaderi
ng 6-10-2020

De wethouder zegt toe om in gesprek te gaan met 
stichting omroep Rijswijk en andere betrokken 
partijen over een project m.b.t. digitalisering van 
beeldmateriaal.

Johanna 
Besteman

Voorstel afvoeren
het college is in gesprek 
met Stichting Omroep 
Rijswijk over de 
digitalisering van 
beeldmateriaal. Stichting 
Omroep Rijswijk heeft 
hiervoor inmiddels een 
subsidieaanvraag 
ingediend. 

Raadsvoorstel 
RES

Raadsvergaderi
ng 6-10-2020

De wethouder zet de motie over burgerberaad (GL) 
door als een verzoek om een burgerberaad in te 
stellen voor de RES-organisatie. 

Jeffrey Keus Voorstel afvoeren
 Deze motie is 
doorgestuurd naar de 
RES organisatie. In het 
plan van aanpak 
Transitievisie Warmte (IB 
20 179) is participatie 
en de oprichting van een 
adviesraad opgenomen. 
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Raadsvoorstel 
RES

Raadsvergaderi
ng 6-10-2020

De motie van D66 over het kijken naar een 
investeringsfonds in het kader van energietransitie 
wordt door het college meegenomen in het proces 
van het vormen van investeringskader voor de 
besteding van de Eneco-gelden.

Jeffrey Keus Voorstel afvoeren
Voorstel 
Investeringskader 
Groeifonds is in raad 15 
december 2020 
vastgesteld

Masterplan 
Rijswijk-Zuid

Raadsvergaderi
ng 6-10-2020

Het masterplan Rijswijk-Zuid wordt geactualiseerd. Jeffrey Keus Voorstel afvoeren
Wethouder Keus heeft 
tijdens de 
beeldvormende sessie 
van 17 november 2020 
aangegeven dat het 
masterplan an sich niet 
wordt geactualiseerd en 
dat er door middel van 
participatie aan een 
schetsboek wordt 
gewerkt.
De participatie en het 
schetsboek biedt 
voldoende ruimte om de 
planvorming op basis 
van actuele inzichten 
verder vorm te geven.
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Raadsvoorstel 
Sportpark 
Elsenburg

Raadsvergaderi
ng 6-10-2020

Er zal een exploitatiebegroting worden opgesteld 
voor sportpark Elsenburg. 

Björn Lugthart Is gebeurd

Raadsvoorstel 
Sportpark 
Elsenburg

Raadsvergaderi
ng 6-10-2020

Er zal een visie op sport worden opgesteld (na maart 
2021)

Björn Lugthart Voortgang volgt in 2021

Raadsvoorstel 
herstructureri
ng Sportpark 
Elsenburg

Raadsvergaderi
ng 6-10-2020

De verschillende scenario’s m.b.t. sportpark 
Elsenburg zullen op papier worden gepresenteerd, 
met de redenen waarom scenario’s niet mogelijk 
zijn.

Björn Lugthart Opgenomen in 
raadsvoorstel

Raadsvoorstel 
herstructureri
ng Sportpark 
Elsenburg

Raadsvergaderi
ng 6-10-2020

Mogelijke gebruikers in het multifunctionele 
clubhuis moeten onderzocht worden en moet leiden 
tot een businesscase. De businesscase wordt 
gedeeld met de raad voordat tot bouw van een 
clubhuis wordt overgegaan.

Björn Lugthart Wordt opgenomen in 
Raadsvoorstel fase 2 
(bouw MFA)

Jeugdzorg Forum 
samenleving 
24-09-2020

De wethouder neemt het signaal vanuit VVD met 
betrekking van Follow the Money mee in het H10-
overleg (IB 20 110).
Tijdens Forum Samenleving 1-12-2020 heeft de 
heer Ezinga gevraagd naar de terugkoppeling. 
Wethouder Bentvelzen komt hierop terug. 

Larissa 
Bentvelzen

Jeugdzorg Forum 
samenleving 
24-09-2020

De wethouder levert een nadere duiding van de 
overschrijding voor de begroting en levert zo 

Larissa 
Bentvelzen

Voorstel afvoeren
zie IB 20 181
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spoedig mogelijk een actieplan op om de kosten te 
beheersen (IB 20 129 en IB20 098).

Raadsvoorstel 
herstructureri
ng sportpark 
Elsenburg

Forum 
Samenleving 
22 september 
2020

PVDA heeft behoefte aan meer onderbouwing bij de 
financiële paragraaf. Wethouder de heer Lugthart 
zegt toe hier met mevrouw Jansen naar te kijken. De 
informatie wordt vervolgens met de raad gedeeld. 

Björn Lugthart Voorstel afvoeren

Is afgedaan

Financiële 
onderbouwing opties 
ligt ter inzage bij de 
griffie

IB 20 005 
Actieplan 
verkeersveilig
heid Rijswijk 
2020 – 2025

Forum Stad 28 
mei 2020

D66 heeft ook gevraagd of het mogelijk is om 
smartcity en de bijbehorende monitor in Vrijenban 
ook te doen voor de maatregelen in dit plan. De 
wethouder zegt toe dat dit mogelijk. 
D66 heeft verder gevraagd de acties in het 
handboek Veilig op pad in Rijswijk mee te nemen in 
het Actieplan. De wethouder zegt toe dat hij dat 
zeker doet

Bjorn Lugthart Voorstel afvoeren. 
Het Actieplan is in 
uitvoering met aandacht 
voor de genoemde 
wensen. 

Uitvoerings
agenda 
Gezondheid 
en Sport

Forum 
samenleving 
9 juni 2020

Mevr. v.d. Kooij GL verzoekt om geluidshinder/ 
gehoorschade te betrekken bij deze 
Uitvoeringsagenda. Alsmede de supermarkten te 
betrekken bij gezondheidsbeleid. Wethouder 
Lugthart zegt toe dit te onderzoeken

Bjorn Lugthart Voorstel afvoeren.
Onderzocht wordt of 
genoemde wensen 
kunnen worden 
meegenomen in de 
Uitvoeringsagenda. 
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Evaluatie 
Brede Impuls

Forum 
samenleving 9 
juni 2020

Verzoek van het CDA mevr. Schröter een benchmark 
te doen m.b.t. Brede Impuls. Wethouder Besteman 
komt hierop schriftelijk terug.

Johanna 
Besteman

Volgt begin 2021

Enquête loden 
leidingen

Rondvraag 18-
2-2020

De heer Wit (GroenLinks) vraagt “kan gemeente 
reageren op enquête?” Wethouder Van der Laar geeft 
aan dat de deadline 3 februari was en die hebben we 
niet gered.  De wethouder zegt toe dat hij zal 
navragen of dit nog kan.

Armand Van 
der Laar

Overzicht 
relevante 
stukken en 
besluiten 
Pasgeld

Forum Stad 
21-01-2020 
11. 
RijswijkBuiten, 
deelgebied 
Pasgeld (IB 19 
109)

Mevrouw Pelzer (WIJ.) vraagt de wethouder toe te 
zeggen aan te geven welke stappen zullen worden 
gezet in het Pasgeld dossier. Verzocht wordt terug 
te gaan naar een gebiedsvisie. Verzocht wordt alle 
stukken sinds 1997 aan de raad te sturen.  De heer 
Oelen  vraagt naar de juridische status van de 
gemeente ten opzichte van de bewoners en de 
grondeigenaren.  Wethouder Keus onderkend de 
informatiebehoefte van de fracties. In de aanloop 
van het proces wordt met een besluiten historie 
gekomen. Schriftelijke reactie komt zo spoedig 
mogelijk in de vorm van een procesbrief met data. - 
de juridische positie van de gemeente ten aanzien 
van de grondeigenaar/ontwikkelaar in Pasgeld zal 
inzichtelijk worden gemaakt.

Jeffrey Keus Voorstel afvoeren
Afgedaan met IB 20 058
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Geluidsoverlas
t A4 na 
verbreding

Forum Stad 
21-01-2020 
10. Actieplan 
geluid 2018-
2022    (IB 19 
105)

Wethouder Van de Laar geeft aan dat "Vorige week is 
met Rijkswaterstaat gesproken over de verbreding 
van de A4. Rijkswaterstaat gaat A4 zo inpassen dat 
er niet meer geluid komt".   De heer Van Enk 
verzoekt Rijkswaterstaat hieraan te houden.   Dat 
zegt de wethouder toe.

Armand van de 
Laar

26-05-
2020

Voorstel afvoeren
Ambtelijk is hier 
aandacht voor bij de 
verdere uitwerking van 
de planvorming door 
Rijkswaterstaat

Rol 
handhaving 
ODH bij 
Energietransiti
e

Forum Stad 
21-01-2020 8. 
Raads
voorstel Basis
document 
Energietransiti
e Gebouwde 
Omgeving 
Rijswijk (no. 
20-03)

De heer De Vries (GL) vraagt of de ODH al is 
gevraagd handhavend te gaan optreden tegen 
bedrijven die niet conform de wet verduurzamen?  
Wethouder Keus zegt toe de handhaving ten aanzien 
van de verduurzaming van bedrijven bij de ODH 
onder de aandacht te brengen.

Jeffrey Keus Voorstel afvoeren
Is onder de aandacht 
van de ODH. In 
september 2020 heeft 
de ODH hiervoor het 
Toezichtsplan 
informatie- en 
energiebesparingsplicht 
vastgesteld.   

Veiligheidsma
atregelen na 
versmalling 
vaarweg

Forum Stad 
03-12-2019 
10. Raads
voorstel 
Bestemmingspl
an Vaarweg

De heer De Vries (GL) vraagt of de gemeente ook 
veiligheidsmaatregelen gaat nemen  nu de kade is 
versmald na de verbreding van de vaarweg.   
Wethouder Van de Laar zegt toe dit te zullen 
meenemen in de uitwerking.

Nog geen bericht 
gegeven over de termijn 
van afdoening.



Titel Agendapunt Toezegging Portefeuillehou
der

Deadline Stand van zaken

verbreding 
Rijn-
Schiekanaal

publicatie 
vergunning
verlening

Forum Stad 
29-10-2019 3. 
Vragenuur

De heer Kooy vraagt of ten aanzien van de Winston 
Churchilltower  de verschillende benodigde 
vergunningen wel zijn gepubliceerd.   Wethouder  
Van de Laar antwoordt dat de 2e aanvraag  niet is 
gepubliceerd.  Toegezegd wordt scherper toe te 
zien op de publicatie vereisten en indieners van een 
zienswijze of klacht te informeren. Nagegaan zal 
worden of sloopvergunningen gepubliceerd moeten 
worden. De raad zal hierover worden geïnformeerd.

Armand van de 
Laar

Geen status over de 
afdoening van deze 
toezegging is bekend.

Verkeerssituati
e tijdelijke 
school Parkrijk

Forum Stad 
29-10-2019 3. 
Vragenuur

Mevrouw Alberts (GL) stelt de volgende vraag: - 
Tijdelijke school Parkrijk – tijdens de 
informatiebijeenkomst is duidelijk geworden dat de 
verkeersinrichting gericht is op autobereikbaarheid. 
Fietsers en voetgangers krijgen weinig ruime. 
Gevraagd wordt vanuit verkeersveiligheid meer 
rekening houden met de groep fietsers en 
voetgangers  Wethouder Lugthart antwoordt: - Er 
zijn dingen te verbeteren ten aanzien van de 
inrichting. Toegezegd dat er een plan komt. Op 
korte termijn zal dit plaatsvinden

Björn Lugthart Getracht is een afspraak 
ter plaatse te maken. 
Vanwege corona is dit 
uitgesteld. Na 
versoepeling van de 
corona maatregelen zal 
dit worden opgepakt.



Titel Agendapunt Toezegging Portefeuillehou
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Informatie 
over gevolgen 
brand 

Steenvoordesc
hool

Forum Stad 
12-09-2019 1. 
Algemeen 
inspreekrecht

Mevrouw Woudstra (D66) vraagt naar aanleiding van 
de brand bij de Steenvoordeschool (IB 19 87) hoe 
het contact met de verzekeraar loopt en of er voor 
de getroffen stichtingen die in het pand een ruimte 
hadden, zoals de Speel-o-theek al een oplossing is 
gevonden. Ook wordt verzocht de raad goed op de 
hoogte te houden om eventuele problemen 
vroegtijdig te vernemen. Wethouder Lugthart zegt 
toe de raad te blijven informeren.

Johanna 
Besteman

Voorstel afvoeren
De raad heeft de brief: 
Stand van zaken 
afhandeling brand P van 
Vlietlaan 2 (raadsinfo) 
ontvangen. Daarin is 
aangegeven dat voor 
alle gebruikers van het 
pand een (tijdelijke) 
oplossing is gevonden

IB 19 084 
Portefeuillever
deling 
Handhaving

Forum 
Samenleving 
12-09-2019 2. 
Vragenuur- 
ingekomen 
stukkenlijst

Wethouder de heer Keus zegt toe met een Plan van 
Aanpak te komen t.a.v. verdeling handhaving. dit zal 
na de scan van de ambtelijke organisatie volgen. 
deze toezegging is gedaan in Forum 12 september

Jeffrey Keus Eerst wordt de scan 
uitgevoerd, waarna 
afhankelijk van de 
uitslag een plan van 
aanpak zal volgen. 
Aangegeven is dat de 
toezegging in het eerste 
kwartaal 2020 wordt 
afgerond.  Deze termijn 
is niet gehaald. In forum 
9 juni jl. is toegezegd 
door burg. dat hierop 
wordt teruggekomen.



Titel Agendapunt Toezegging Portefeuillehou
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Wegwerpplasti
c bij 
evenementen

Raadsvergaderi
ng 09-07-
2019 4.a. 
Raadsvoorstel 
Eerste 
halfjaarrapport
age 2019 - 
begrotingswijzi
ging nr. 1 - 
wijziging 
investeringskre
dieten - 
kadernota 
2020 (no 19 
020)

Via een motie verzoekt Groenlinks, WIJ.Rijswijk en 
D66 het college: - wegwerpplastic bij evenementen 
in de gemeente Rijswijk zo spoedig mogelijk te 
verbieden  - dit onderdeel te maken van 
evenementenvergunningen  - bij aanbestedingen 
het niet toestaan van het gebruik van 
wegwerpplastic als voorwaarde op te nemen,   De 
burgemeester merkt op dat over wegwerpplastic 
staat niets in de vergunningvoorwaarden. Wel staat 
in de evenementenvergunning dat de aanvrager oog 
moet hebben voor bescherming van het milieu, maar 
dat is heel breed wat de handhaafbaarheid lastig 
maakt. Om die reden neemt het college motie M-VI 
niet over.   De burgemeester zegt toe om te bezien 
in hoeverre het haalbaar is om het punt op te nemen 
in het toetsingskader voor evenementen. Hij komt 
daarmee terug naar de raad

Bas Verkerk 24-12-
2019

Vooralsnog zijn er geen 
evenementen. Maar het 
ligt als aandachtspunt 
bij de afdeling 
vergunningen. 

Intentieverklar
ing Schooldak 
revolutie en 
verdere 

Forum Stad 
25-06-2019 
en Forum Stad 
22 september 
2020 

De heer De Vries (GroenLinks) merkt op dat het 
college heeft aangegeven bereid te zijn een 
intentieverklaring (vanuit stichting schooldak 
revolutie) te ondertekenen over zonnepanelen op 
scholen. Kan een termijn worden aangegeven en 
hoe. Is het college bereid scholen meer te 

Jeffrey Keus Voorstel afvoeren
de vragen zijn 
schriftelijk beantwoord 
(zie ook hieronder)
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duurzaamheid
smaatregelen

stimuleren om meer duurzaamheidsmaatregelen te 
nemen, zoals het plaatsen van zonnepanelen.  
Wethouder Keus zegt toe: - De vraag over de 
intentieverklaring schriftelijk te beantwoorden en - 
De vraag over stimulering Zonnepanelen door 
tezetten naar wethouder Besteman.

Schooldakrevo
lutie

Forum Stad 
25-06-2019 2. 
Vragenuur

De heer  De Vries (Groenlinks) vraagt naar 
aanleiding van de beantwoording van de vragen over 
Schooldakrevolutie op welke wijze de gemeente 
scholen gaat stimuleren om zonnepanelen te 
plaatsen. Wordt dit een financiële regeling of iets 
anders? Het college heeft aangegeven bereid te zijn 
een intentieverklaring (vanuit stichting schooldak 
revolutie) te ondertekenen over zonnepanelen op 
scholen.  Wethouder Keus geeft aan hierop 
schriftelijk te zullen antwoorden.    De vraag over de 
intentieverklaring schriftelijk te beantwoorden en –  
De vraag over stimulering Zonnepanelen door te 
zetten naar wethouder Besteman.

Johanna 
Besteman

01-01-
2020

Voorstel afvoeren
Zoals wij in schriftelijke 
beantwoording van de 
artikel 44 vragen mbt 
het initiatief 
schooldakrevolutie 
hebben aangegeven, 
zijn 
duurzaamheidmaatregel
en verantwoordelijkheid 
van het schoolbestuur. 
Daar waar wij scholen 
nieuw bouwen treffen 
wij de nodige 
duurzaamheidsmaatrege
len. In de bestuurlijke 
overleggen met de 
schoolbesturen hebben 
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wij het initiatief 
schooldakrevolutie 
onder aandacht 
gebracht. Op dit 
moment geven de 
schoolbesturen aan dat 
er geen financiële 
middelen beschikbaar 
zijn voor dit initiatief. 
Dit jaar wordt met de 
schoolbesturen een 
integraal 
huisvestingsplan 
onderwijs opgesteld. 
Duurzaamheidsmaatreg
elen, waaronder 
mogelijk het initiatief 
schooldakrevolutie,  
worden bij het opstellen 
van dit plan besproken.  
De terugkoppeling 
hiervan heeft nog niet 
plaatsgevonden.
Raad is in november 
2020 met een 
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presentatie 
geïnformeerd over IHP. 
IHP wordt in 2de kwartaal 
2021 opgeleverd.

Plan van 
aanpak brede 
welzijns
aanpak

Forum 
Samenleving 
25-06-2019 2. 
Vragenuur

Mevr. Besteman zegt n.a.v. de bespreking van IB 19 
068 (Regenbooggemeente) dat na de zomer 2019 
een Plan van Aanpak volgt Welzijnsbreed met o.a. 
daarin het onderdeel Regenbooggemeente. Zodra 
dit Plan van Aanpak er ligt zal dit onderwerp op 
verzoek van het Forum geagendeerd kunnen 
worden.

Johanna 
Besteman

28-02-
2020

Voorstel afvoeren
Brede Welzijnsnota is 
vastgesteld in raad 15-
12-2020
Dit onderwerp wordt 
meegenomen in de 
Brede Welzijnsaanpak. 
Het plan van aanpak 
hiervoor is conform 
planning in het eerste 
kwartaal 2020 gereed.  
Het voorstel komt 3 
maart in het college van 
B&W en daarna naar het 
forum van 24 maart 
2020

Aandacht  
vragen voor 
verschillende 
vervoersmogel

Raadsvergaderi
ng 18-06-
2019 4. Vragen 
van de raad

Mevrouw Woudstra (D66) vraagt de wethouder toe te 
zeggen om: - In de regio te blijven wijzen op 
verschillende vervoersmogelijkheden en oplossingen  
- Overleg te hebben met de regio over 
financieringsmodellen voor toekomstige 

Björn Lugthart Voorstel afvoeren. 
Toezegging is 
doorlopend. 
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ijkheden en 
oplossingen

investeringen in de hele breedte van het vervoer  - 
Te overleggen met bedrijven en instellingen over 
werktijden en wijze van reiskostenvergoedingen  - 
Aandacht te vragen bij de PZH en MRDH voor nieuwe 
vormen van vervoer en aan te geven dat Rijswijk wil 
deelnemen aan pilots daarvoor.  Wethouder Lugthart 
zegt dit toe en spreekt uit dat de verwachtingen niet 
te hoog ingeschat moeten worden.

De Wethouder is lid van 
de Bestuurscommissie 
vervoersautoriteit. 
Genoemde onderwerpen 
komen daar regelmatig 
op tafel. 

Actieplan 
Laaggeletterdh
eid

Raadsvergaderi
ng 18-06-
2019 4. Vragen 
van de raad

Mevrouw Van Nunen (PvdA) verzoekt om op korte 
termijn een actieplan Laaggeletterdheid aandacht te 
geven en hierover terug te koppelen aan de raad.  
Wethouder Besteman antwoordt dat de gemeente al 
een actieplan met partners heeft en zegt toe de raad 
te informeren over de resultaten sinds 2016. Aan 
het eind van het jaar vindt een evaluatie plaats. 
Evaluatie en de cijfers omtrent laaggeletterdheid 
zullen aan de raad worden gezonden.
Mevrouw Van Nunen heeft tijdens Forum 
Samenleving op 1-12-2020 verzocht om een 
effectiviteitsrapportage. Actieplan volgt begin 2021

Johanna 
Besteman

28-02-
2020

Op 5 oktober 2020 is 
deze toezegging 
gedeeltelijk afgedaan 
(w.b. aantal 
deelnemers). 

Prikkelarme 
dag Rijswijkse 
Kermis

Raadsvergaderi
ng 09-04-

De heer Weterings (RijswijksBelang) stelt de 
volgende vraag: - Naar aanleiding van de 
ongeregeldheden bij de kermis start de 

Bas Verkerk 01-11-
2019

Voorstel afvoeren
in overleg met de 
exploitanten zijn 
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2019 4. Vragen 
van de raad

burgemeester een evaluatie. Gevraagd wordt in het 
gesprek met de exploitanten de mogelijkheid van 
een prikkelarme dag mee te nemen. Dankzij een 
prikkelarme dag kunnen ook mensen met 
bijvoorbeeld epilepsie, autisme of verstandelijke 
beperkingen, maar ook voor mensen (bijvoorbeeld 
ouderen) die om andere reden niet zo goed tegen de 
prikkels kunnen genieten van de kermis.  De 
burgemeester zegt toe dit onderwerp in de 
gesprekken met de exploitanten mee te nemen.

afspraken gemaakt over 
prikkelarme  kermis. de 
prikkelarme kermis vind 
plaats op  maandag, 30 
maart, van 13.00 tot 
14.30 uur.

Notitie over de 
verwachtingen 
voor de 
toekomst en 
inzicht te 
geven over het 
vervolgtraject 
Beatrixlaan

Forum Stad 
26-03-2019 3. 
Vragenuur

Mevrouw Woudstra (D66) verzoekt ten aanzien van 
de behandeling van  IB 19 019 Bestuursakkoord 
Beatrixlaan in het forum ook een notitie te voegen 
over de verwachtingen voor de toekomst en inzicht 
te geven over het vervolgtraject.  Wethouder 
Lugthart zegt toe deze notitie op te stellen en 
daarbij ook breder te kijken.
Mevr. Woudstra heeft hier in forum Stad 22 
september 2020 wederom om verzocht. 

Björn Lugthart 01-11-
2019

Stand van zaken: de 
voorbereidingen voor de 
planuitwerkingsfase van 
de “BVB” zijn ambtelijk 
opgestart zodra in juli 
2020 duidelijk werd dat 
er voldoende bijdragen 
van derden voor het 
project alsnog 
beschikbaar kwamen. 
Dat deel van de lobby 
waar naar verwezen 
wordt is klaar. Rond het 
tweede kwartaal 2021 
ontvangt de raad en 
omgeving up to date 
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openbare informatie 
over de opzet van het 
project BVB.  

Evaluatie 
Woonoverlast 
delen met de 
raad

Forum 
Samenleving 
22-01-2019 3. 
Vragenuur

De heer Bezuijen zegt toe de evaluatie over aanpak 
Woonoverlast met de raad te delen.

Bas Verkerk 28-02-
2020

Voorstel afvoeren
Evaluatie heeft 
plaatsgevonden en is 
middels IB 20 085 
gedeeld met de raad. 

rapporteren 
toepassing 
noodkap

Raadsvergaderi
ng 15-05-
2018 4. Vragen 
van de raad: 
GroenLinks en 
CDA

Mevrouw Alberts (Groenlinks) vraagt naar aanleiding 
van de beantwoording van vragen over de noodkap 
van een vijftal bomen aan de Prinses Marijkesingel 
waarom voor één van de bomen, waarvan de wortels 
niet waren blootgelegd, geen reguliere 
kapvergunning is aangevraagd. Gevraagd wordt of 
het college bereid is bijvoorbeeld jaarlijks te 
rapporteren over het gebruik van de 
noodkapverordening.  Wethouder Van de Meij 
antwoordt als volgt: Noodkap komt incidenteel voor. 
Vooral bij stormschade en uit oogpunt van 
veiligheid. Toegezegd wordt via de jaarrekening of 
een voortgangsrapportage de raad te informeren.  
Deze toezegging is na bespreking van de 
Jaarstukken 2018 teruggeplaatst. De toezegging is 
niet nagekomen

Armand van de 
Laar

01-06-
2019

In de teksten van de 
Jaarrekening 2019 zal 
deze informatie worden 
opgenomen


